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АННОТАЦИЯ 

на дипломную работу «Применение теории институциональных матриц в 

Республике Беларусь».  

Дипломная работа посвящена вопросам особенностей возникновения и 

развития институциональных матриц Республики Беларусь и других стран 

СНГ. В работе рассматриваются теоретические аспекты и основные 

направления формирования и развития институциональных матриц, 

особенности практического применения данной теории в Республике 

Беларусь и других странах СНГ, а также определяются основные нюансы и 

различия институциональных матриц в странах с переходной и рыночной 

экономикой. Также в работе приводится сравнительный анализ 

институциональной и социально-экономической динамики Беларуси и 

России, стран-участниц СНГ, а также оценка эффективности взаимодействия 

субъектов институциональной матрицы. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого 

процесса, а все заимствованные из литературных и других источников 

теоретические, методологические положения и концепции сопровождаются 

ссылками на их авторов.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



__________________ (подпись студента) 

ANNOTATION 

on the graduate work "Application of the theory of institutional matrixes in 

Republic of Belarus".  

The thesis is devoted to questions of features of emergence and development of 

institutional matrixes of Republic of Belarus and other CIS countries. In work 

theoretical aspects and the main directions of formation and development of 

institutional matrixes, features of practical application of this theory in Republic of 

Belarus and other CIS countries are considered, and also the main nuances and 

distinctions of institutional matrixes in the countries based on transitional and 

market economy. Also this work includes the comparative analysis of institutional, 

social and economic dynamics of Belarus and Russia, the participating countries of 

the CIS, and also an assessment of efficiency of interaction of subjects of an 

institutional matrix. 

The author of work confirms that the settlement and analytical material given in it 

correctly and objectively reflects a condition of studied process, and all borrowed 

literary and other sources of theoretical, methodological provisions and concepts 

are accompanied by links to their authors.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


